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Verslag  

Lierde, 22 februari 2023 

 

  

    

Aanwezig:  

Johan Van Der Heyden (Natuurpunt Zwalmvallei)  

Luc Van Ruyskensvelde (Wildbeheerseenheid Dendervallei)  

Wim Thienpont (vertegenwoordiger Spankracht)  

Mia Meirsschaut (Natuurpunt Boven Dender)  

Kurt Schamp (onafhankelijk deskundige)  

Dirk Martens (Velt)  

Geert Schoutteten (vzw trage wegen)  

Wim Janssens (vertegenwoordiger NVA)   

Leen Portier (Fietsersbond)  

André Eeman (Schepen van leefmilieu)   

  

Verontschuldigd:  

Hannah Van Belle (deskundige Grondgebiedzaken Lierde)  

Jan Martens (Voor Lierde)  

Guy Depraetere (Afgevaardigde derde partij)  

Evie Van den Bossche (afgevaardigde open VLD)   

Erik Meers (onafhankelijk deskundige)  

 

 

Afwezig:  

Arno Goossens (Milieufront Omer Wattez)  

Dirk Haelterman (Algemeen Boerensyndicaat)  

  

  

 

Verslaggeving door  Wim Thienpont  

  

Late nieuwjaarsreceptie met lekkere broodjes tijdens en na de vergadering 

 

1. Bespreking afwezigen 

Johan Van Der Heyden deelt mee dat Arno Goossens zijn ontslag heeft ingediend. 

We vragen aan Hannah om bij Milieufront Omer Wattez  te informeren of ze een  nieuwe 

vertegenwoordiger willen afvaardigen.  
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We hebben al geruime tijd moeten vaststellen dat de leden die de 2 landbouworganisaties 

vertegenwoordigen afwezig blijven op onze vergaderingen. We vinden het nochtans 

belangrijk dat de stem van de landbouwers gehoord wordt in de milieuraad.  We stellen voor 

om aan ABS en BB te vragen of ze nog iemand kunnen afvaardigen. (Schepen A Eeman?) 

 

Erik Meers liet weten dat hij op woensdagavond nog moeilijk zal kunnen aansluiten op de 

milieuraad (voetbaltraining). Er wordt voorgesteld om daarom in de toekomst op een andere 

avond te vergaderen maar daar leek geen meerderheid voor te vinden te zijn.  

  

2. Goedkeuring verslag vorige Minaraad 14 december 2022 

Dirk  herhaalt nog eens zijn vraag om het afgemaaide gras van de pleintjes af te laten voeren 

om de grond te verarmen. Dit levert op termijn bloemrijke vegetaties op die ook voor insecten 

interessant zijn. De schepen laat dit opnemen in de planning.  

 

De dijk langs het bufferbekken (“buffering Broekstraat”) in Gemeldorp werd nog nooit gemaaid. Er 

beginnen al struiken op te groeien.  De schepen zal dit vanaf nu in de planning laten opnemen . 

  

Zoals afgesproken op vorige milieuraad werd het volgende nagekeken in de buurt van het 

Pikkelgempleintje : 

• Ten zuiden van het pleintje ( Watermolenstraat richting ‘Kasteelken’ is  een ( te beperkte?): 

heraanplant gebeurd (4?) van de (aantal?) gekapte populieren.  

• Ten noorden van het pleintje, weide langs kerkebaantje : de knotbomenrij met achterstallig 

onderhoud (zie hieronder)moet DRINGEND aangepakt worden.  

Zoals beloofd kan Hannah nu de handhavingsambtenaar naar deze 2 locaties sturen. 

 

 
1 maart 2023 

 

Het verslag wordt goedgekeurd. 

 

 

3. Subsidiereglement knotbomen 
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 Het reglement trad in werking vanaf 1 januari 2023. Er wordt een subsidie voorzien van 15 
euro per boom en de subsidie kan om de 7 jaar aangevraagd worden voor diezelfde boom. Er 
is een budget voorzien van 1.500 euro/jaar. Momenteel zijn er al 6 aanvragen (d.d. 
20.02.2023). 
 

Iedereen is tevreden dat er eindelijk subsidies worden uitgekeerd . Er wordt echter gevreesd 

dat 15 euro / knotboom niet veel extra mensen zal motiveren om te knotten.  

Het bedrag per geknotte boom zal bovendien nog moeten verminderd worden als het totale 

subsidiebedrag (vastgelegd op 1500€/per jaar, artikel 2) zou worden overschreden (dus meer 

dan 100 geknotte bomen) . Om dit te kunnen voorkomen wordt voorgesteld om in dat  geval 

het ontbrekende bedrag in de subsidiepot  aan te vullen  met geld uit de kas van de milieuraad. 

Er staat momenteel meer dan 23.000 euro op de spaarrekening! De vergadering ziet dat wel 

zitten. De Schepen zal dit voorstel voorleggen aan het college. 

Vooral voor knotten van bomen met achterstallig onderhoud (gevaarlijk werk!) is 15€ een te 

lage tussenkomst.  Eventueel zou de milieuraad ook voor een extra budget in de subsidiepot 

kunnen zorgen om het subsidiebedrag voor bomen met achterstallig onderhoud op te trekken. 

Het nieuwe subsidiereglement is hopelijk een stimulans om achterstallig onderhoud in de 

toekomst beter te kunnen vermijden . Een goede handhaving blijft wel noodzakelijk  

 

 Enkele onduidelijkheden worden kort besproken, er is bv verwarring in artikel 3 van het 

subsidiereglement: 

  
= na eerste vraag bij de milieudienst nog een aanvraag, ten laatste vóor 30 juni het jaar 

nadien??? 

 

4. Bestrijding van de Japanse duizendknoop  

Er werd vorig jaar gekozen voor een bestrijding van deze invasieve exoot met injectie van 

onkruidverdelger. Dit moet  uitgevoerd worden tussen 15 augustus en 15 september. Hiervoor 

dienen nog prijzen opgevraagd te worden door de dienst grondgebiedzaken +  er moet ook 

nog een dossier ingediend worden bij de VMM 

(https://www.zonderisgezonder.be/pesticidengebruiken/afwijking-van-verbod)  

https://www.zonderisgezonder.be/pesticidengebruiken/afwijking-van-verbod
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Er is al één offerte binnen: tuinaannemer Koen Goossens ( partner landschapsarchitecte Ann 

Muyldermans). 

We hopen dat Hannah het nodige op tijd  kan doen zodat dit jaar kan gestart worden  

 

5. Padelvelden 

 Er wordt gevraagd om roofvogelsilhouetten op de glazen afscherming aan te brengen om te 

vermijden dat er zich vogels te pletter op vliegen. De schepen bespreekt dit in het college. 

Dirk merkt op dat die silhouetten niet 100% effectief zijn. Zo werden er twee dode sperwers 

gevonden aan zijn glazen terrasschermen met vogelsilhouetten. Sperwers worden blijkbaar 

niet afgeschrikt door andere  sperwers. Moet dus goed opgevolgd worden.  

  

6. Tuinrangers 

 Lierde neemt geen deel wegens te duur. 

 

7. Varia: 

o een gracht in Holderbeke is toegeslibd, dat zorgt ook voor vervuiling en geurhinder. De 

schepen zal dit bekijken. 

o Luc deelt mee: op de grond van Jo Van Cauwenbergen aan de rotonde aan Spende 

werden aan de beek 50 zwarte elzen, 25 eikjes en 25 hazelaars aangeplant. Een zeer 

goed initiatief! 

o Natuureducatieve uitstap naar Verdronken land van Saeftinge  (voorstel Johan): 

voorlopig programma. 

Eerste halte: Nieuw Namen aan de grens, unieke plaats waar een geologische groeve 

(VDHeydengroeve) meerdere aardlagen laat zien.  

Tweede halte: Verdronken land, kleine ongevaarlijke doch mooie en interessante wandeling. 

Enkelen waren voorstander van een echte natuurtocht doch er is groot risico voor uitglijden in 

de volle modder met alle gevolgen van dien! 

Derde halte: treintje op zonne-energie in Hulst gevolgd door gezellig etentje.  
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Als datum wordt 1 juli weerhouden en als vervoermiddel een bus tot 30 personen, Johan 

bekijkt dit verder. Vraag: voor leden MINA, of voor iedereen? Daar hangt ook de bekendmaking 

van af. Het voorstel werd goed onthaald! 

 

 

Datum volgende vergadering: woensdag  mei om 20.00u.  


